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När ska majoriteten välja att prioritera sjukvården?

Under årets budgetdebatt valde Majoriteten att endast lägga cirka 5 280 mnkr på Hälso- och sjukvårdsnämnden. En väldigt blyg-
sam siffra sett till att sjukvård och sjukvårdspersonal gått på knäna redan innan pandemin.
En ytterst fattig siffra sett till pandemin. 
Sverigedemokraterna lägger som bekant mest medel till sjukvård, cirka femtio miljoner mer än majoriteten. Detta är viktigt för att 
långsiktigt kunna erbjuda en trygg vård. Det är viktigt för att säkerställa att vi är en attraktiv arbetsgivare, och kan sörja för att vi har 
tillräckligt många händer i vården.

Vården behöver mer pengar. Så enkelt är det. Det går inte att sticka under stolen med att majoriteten inte prioriterat sjukvård 
tillräckligt. Vi vet det.
Det är inte kul att jobba utan att ha tillräcklig bemanning, utan att kunna få ledigt, och med en fattig löneutveckling. En del av prob-
lemet med exempelvis stängt BB i Lycksele är ju att inte tillräckligt mycket medel gått till vård och vårdpersonal.

Moderaterna, som klätt sig i ledartröjan för alliansen lägger i särklass minst på sjukvård. Cirka femtio miljoner mindre än majoritet-
en, således cirka 100 miljoner mindre än Sverigedemokraterna. 
Även om det såklart är positivt att majoriteten väljer att lägga aningen mer medel till vård än alliansen, så är det som att likna vid 
ett väldigt litet steg i rätt riktning. 

Det är helt enkelt inte tillräckligt för de förstärkningar som sjukvården behöver. 

Med anledning av ovanstående avser jag fråga Regionrådet Peter Olofsson följande:
När ska majoriteten välja att prioritera sjukvården?

Petter Nilsson(SD)
Gruppledare Region Västerbotten


